
INSPREEKBIJDRAGE SV Velden, Sprekersplein woe. 6 september 2023

Beste raadsleden en burgerraadsleden (en burgemeester)

Allereerst bedankt dat we gebruik mogen maken van dit inspreekmoment. 

Ik ben Nico van Melick, secretaris en vice-voorzitter van omni-vereniging SV Velden, met 
ongeveer 1000 leden.

Appèl en Beeldvorming
Ik wil graag een appèl doen op uw verantwoordelijkheid, rechtvaardheidsgevoel en uw rol 
als gekozen volksvertegenwoordiger.

Dit inspreek moment is bedoeld om de juiste beeldvorming te verschaffen over de complexe 
situatie waarin SV Veden is beland.

Laat me deze beeldvorming beginnen met een korte anekdote: 

Twee maanden geleden publiceerde de Telegraaf een uitgelekt document over de plannen 
van de tweede kamer om alcoholgebruik terug te dringen. 
Een van die plannen was het verbieden van alcohol in sportkantines. 
Binnen “no time” stonden de nieuwsrubrieken en socialmedia vol met opmerkingen van alle 
mogelijk partijen met de strekking “dit kan echt niet - dit is de doodsteek voor de 
sportverenigingen”. Het land stond op z’n kop. 
Diezelfde week -op 4 juli- suste staatsecretaris Van Oijen de situatie met de mededeling dat 
het allemaal zo’n vaart niet liep en dat het alleen maar concept plannen waren van een jaar 
oud.

Welnu, welkom in de wereld van SV Velden. Bij ons is niet het bier verboden… 
Ons is het hele sportcafe afgenomen door de stichting die de gemeenschapsaccommodatie 
onder beheer had en heeft - onder toeziend oog van de verantwoordelijke wethouder en 
gemeente Venlo 

Wij missen dus nu onze kantineomzet. 
Wij missen nu dus een (van de drie) ESSENTIËLE inkomstenbronnen. 

Wat zijn hiervan de consequenties? 

Kort: Structureel minder inkomsten, 21 duizend 200 euro per jaar wel te verstaan. 
We hebben dezelfde, normale, uitgaven om te kunnen blijven sporten. 
Dus moeten we interen op eigen vermogen en 
als het zo doorgaat zijn we binnen 5 jaar failliet. 

Duidelijker kan ik het niet zeggen.

 pag. 1



HOE KON DIT ONTSTAAN?
Wel bij de start van de BMV in Velden heeft SV Velden hun eigen sportkantine opgeofferd. 
Deze is opgegaan in de BMV. En de sportvereniging was de niet-commerciele uitbater van de 
gemeenschappelijk horeca. 

Omdat de vereniging structurele inkomsten zou missen is vanuit de gemeente toen 
aangegeven dat SV Velden jaarlijks een vergoeding uit de nieuwe horeca zou krijgen ter 
hoogte van € 21.200 (dit kwam overeen met de opbrengsten uit de voormalige kantine).  Op 
basis hiervan zijn de leden destijds ook akkoord gegaan met het opgeven van de eigen 
kantine.

Door een structurele weeffout in de opzet en organisatiestructuur van een 
gemeenschapsaccommodatie met een beheerstichting, in combinatie met onze omni-
vereniging, is het mogelijk geweest dat de stichting eenzijdig en op eigen houtje het contract 
met ons heeft opgezegd.

WAT VRAGEN WIJ?
Op dit moment wordt de accommodatie geëxploiteerd door een commerciële partij. 
Gemeenschapsmiddelen die bedoeld zijn om het verenigingsleven en daarmee de 
leefbaarheid te verstevigen komen dus niet meer bij de verenigingen terecht

Wij hebben al diverse initiatieven ondernomen om gehoord te worden en een oplossing te 
krijgen voor ons probleem. Wethouders Vervoort, Roest, en nu Smeets geven niet thuis. 

Wij voelen ons nog steeds niet gehoord of begrepen.

Wij vragen jullie hulp om te komen tot een eerlijke en billijke oplossing. Wat die ook mogen 
zijn. Wij vragen jullie hulp voor een fatsoenlijke en rechtvaardige oplossing. Wij vragen jullie 
hulp opdat de verantwoordelijken hun verantwoordelijkheid nemen.

De gemeente kan ons jaarlijks die 21k betalen … of we bouwen weer onze eigen kantine … op
20 meter afstand van de geweldige accommodatie die er al is. Of alles wat daartussen zit. 

We staan open voor vele scenario’s en streven naar een win-win oplossing voor alle partijen 
in het algemeen en onze sportende leden en de Veldense gemeenschap in het bijzonder.

Echter, op voorwaarde dat het niet meer in de huidige structuur plaatsvindt. 
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WAT BIEDEN WIJ?
Simpel. Net zoals elke normale sportvereniging bieden wij een tegenprestatie.
Eentje die in alle redelijkheid in relatie staat tot de gunsten of inkomsten. Ook hier zijn vele 
oplossingsrichtingen bespreekbaar.

WAT IS DE LINK MET DE NIEUWE BELEIDSKADER KOERS GEMEENSCHAPSACCOMODATIES 
VENLO

- DE AMBITIES ZOALS BESCHREVEN ONDER AMBITIES 3.A.IV EN 3.A.V STAAN HAAKS OP 
AMBITIES 3.I, II, III EN VI ALS EN ZIJN DE DOODSTEEK VOOR DE SPORTVERENIGINGEN DE 
LINK MET DE SPORTVERENIGINGEN NIET GOED WORD GEORGANISEERD

- 3.a.v: GEMEENSCHAPPELIJKE ACCOMODATIES WORDEN BEHEERD DOOR EEN 
ZELFSTANDIGE STICHTING
o NB1: EEN STICHTING HEEFT GEEN WINST OOGMERK, EEN COMMERCIELE UITBATER 

WEL.
o NB2: ZELFSTANDIG BETEKENT NIET VOGELVRIJ DUS ER MOET EEN INTERVISIEPAD 

GEDEFINIEERD WORDEN OM DE STICHTING TER VERANTWOORDING TE ROEPEN 
ALS ZE ER EEN POTJE VAN MAKEN ZOALS IN VELDEN.

Tot zover deze beeldvorming.

Vertrouwend op jullie verantwoordelijkheid, rechtvaardheidsgevoel en uw rol als gekozen 
volksvertegenwoordiger, wenst ik jullie veel wijsheid tot bij jullie oordeelvorming.

Namens onze leden en besturen, bedankt voor deze inspraak.

=============================

ook nog even de relatie van SV Velden met Peter Bouten benoemen.
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Oorspronkelijke tekst:

U heeft een brief van SV Velden ontvangen waarin wij onze huidige situatie uitleggen. Die 
brief is te beschouwen als een ‘roep om hulp’. Ik zal niet de hele brief voorlezen want ga 
ervan uit dat u er kennis van genomen heeft. Waar het om gaat is dat SV Velden,  één van de 
belangrijkste bindingselementen van de gemeenschap, een financieel somber perspectief 
heeft.

SV Velden maakt gebruik van de Brede Maatschappelijke Voorziening. Een accommodatie 
waar u heel veel geld in investeert. Een accommodatie die er ook is gekomen omdat IVO (de 
grootste vereniging binnen SV Velden) toentertijd de eigen kantine moest opgeven aangezien
dit anders een te grote concurrent voor de BMV zou zijn. Omdat de vereniging structurele 
inkomsten zou missen is vanuit de gemeente aangegeven dat SV Velden jaarlijks een 
vergoeding uit de nieuwe horeca zou krijgen ter hoogte van 21.200 (dit kwam overeen met 
de opbrengsten uit de voormalige kantine).  Op basis hiervan zijn de leden destijds ook 
akkoord gegaan met het opgeven van de eigen kantine.

De accommodatie is open sinds januari 2015 en aangezien er geen exploitant gevonden kon 
worden heeft SV Velden de exploitatie op zich genomen. SV Velden heeft gehuurd van een 
door de gemeente in het leven geroepen stichting. Tot en met 2019 hebben wij genoemd 
bedrag ontvangen, daarna niet meer.

Op dit moment wordt de accommodatie geëxploiteerd door een commerciële partij. 
Gemeenschapsmiddelen die bedoeld zijn om het verenigingsleven en daarmee de 
leefbaarheid te verstevigen komen dus niet meer bij de verenigingen terecht. SV Velden zit 
mede hierdoor met een groot financieel probleem. De gesprekken met de gemeente worden
als weinig constructief ervaren en de gemeente handelt in strijd met het eigen vigerende 
beleid door een commerciële partij de exploitatie te laten uitvoeren. De toekomst van SV 
Velden en hiermee haar 1.000 leden is onzeker. Het ‘gevecht’ met de gemeente kost 
ontzettend veel energie en tijd, die we eigenlijk op een andere manier voor de vereniging 
zouden moeten kunnen inzetten.

Verenigingen hebben in algemene zin drie pijlers van inkomsten op basis waarvan de 
continuïteit gerealiseerd kan worden:

 Kantine inkomsten,
 Sponsoring,
 Contributies.

Bij ons is één van deze pijlers weggehaald en u zult begrijpen dat we dit niet meer lang 
kunnen volhouden. Wij vragen om uw hulp als onze volksvertegenwoordigers.

Bedankt voor uw aandacht.
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